

ACTA DEL CONSELL DE LA FONT DEL GOS

Identificació de la sessió

Data: 14 octubre de 2025

Tipus de sessió: ordinària

Horari: de 19:00 h a 20:05 h

Lloc: Local Social Font del gos (Camí de Cal Notari, 19)

El contingut sencer es pot consultar en el següent enllaç <https://www.youtube.com/watch?v=kFBcUm0f7FM> , des d'on també es pot accedir al vídeo de la sessió.

Assistents

Presidència: Lluís Rabell, regidor del Districte d'Horta - Guinardó

Vicepresidència: Lidia Mur, Associació de veïns i veïnes de la Font del Gos

Consellera del barri Font del Gos: Alba Bermejo (GMD PSC)

Consellers i Conselleres de Districte: Sergi Perea (GMD PSC), Anna M^a Gómez (GMD BComú), Albert Martínez i Segura (GMD JxCAT) i Xavier Simó (GMD ERC)

Entitats representades: 1

Ciutadania a títol individual: 25 en el moment de màxima afluència

Personal directiu i tècnic municipal i ponents: Anna de Palau de Rovira, gerent del Districte Horta - Guinardó

Secretari/ària del Consell de Barri: Gerard Corrigüelas

Ordre del dia

1. Informació d'obres i projectes del barri
2. Torn obert de paraules.

Desenvolupament de la sessió

La consellera del barri obre la sessió i informa de l'ordre del dia, dona pas al regidor.

1. Informació d'obres i projectes del barri:

- Afectació urbanística de la Font del Gos
- Restauració ambiental i paisatgística de la zona compresa al voltant dels torrents de Cal Notari i Fondanills
- Creació de la Comissió de seguiment del Consell de la Font del Gos
- Altres demandes de manteniment: millora de l'estat de les PMR a camí de Cal Notari, 9; reparació de sots en calçada a camí de Cal Notari, 54; millora de l'adequació executada dels estacionaments no regulats a camí de Cal Notari, també un coixí berlinès en mal estat en el mateix carrer i millora de l'exterior dels pavellons del Local Social.

Els detalls de la informació exposada es poden consultar en l'apartat 1 de la presentació que s'adjunta com a annex 1.

El desenvolupament íntegre d'aquest punt es pot consultar en el vídeo de la sessió, del minut 01:24 al minut 15: 43.

2. Torn obert de paraules

La senyora Maria Ramos, explica que els mesos d'estiu tenien diversos emplaçaments de gent fent foc i la GUB no els hi van fer cas. Per altra banda, es queixa que el carter no distribueix les cartes per tota la Font del Gos, sinó que es queden les cartes al Local Social.

El regidor respon que demanaran a la GUB que reforci la presència policial.

El senyor Perea explica que el problema amb correus no només ha sigut a la Font del Gos sinó que també ha afectat altres barris. Si hi ha gent que ha posat alguna reclamació si us plau que li facin arribar al tècnic de barri, Gerard.

El senyor Miguel Rodríguez, explica que fa un mes es va trobar les quatre rodes de la seva furgoneta punxades, no sap quina és la raó; demana que si alguna persona en sap el motiu, li faci saber.

El regidor demana disculpes i diu que parlaran amb la GUB perquè reforci la presència policial per la zona.

La senyora Lidia Mur, membre de l'Associació de veïns i veïnes de la Font del Gos, exposa la situació que es viu a les cases que hi ha entre els miradors d'Horta i de Montbau. Es posen a fer curses tant motos com cotxes i gravar-se. És un perill per totes les persones que estan per allà. S'ha de buscar una solució per l'entrada del barri perquè la gent circula de pressa i no hi ha prou visibilitat. També s'ha de mirar el quadre elèctric del Local Social que està molt deteriorat.

La gerent del Districte exposa que acaben d'enviar una demanda a la GUB amb els punts esmentats perquè puguin actuar tan aviat com es pugui. A més a més, si el barri vol es poden tornar a fer les xerrades amb l'intendent perquè puguin veure les inquietuds dels veïns i veïnes.

La senyora Merche Galindo, explica que des de l'anterior consell de barri no s'ha fet res. Hi ha incidències al local social que ho han hagut de reclamar varies vegades. A l'entrada hi ha un tronc que s'hauria d'haver tret completament i no es va fer i la conseqüència és que envaeix la carretera i no hi ha visibilitat a la corba. Pel que fa als aparcaments, entenen que a Collserola costi arribar acords, però no s'han posat els plàstics de visualització dels cables. A més a més, es queixa de que es queden sense gimnàstica en el Local Social durant el mes de gener perquè la subvenció acaba el desembre i es passen diversos mesos sense poder fer aquesta activitat.

El senyor Perea li contesta que ja han parlat i tornaran a insistir amb Parcs i Jardins perquè ho facin. L'Administració no pot canviar cap projecte unilateralment, sempre s'ha de tenir un consens amb Collserola, intentaran tornar a parlar amb ells.

La senyora Olívia, veïna, de la part alta del barri, esmenta que hi ha un terreny amb una paret de contenció que no es troba agafat enlloc i que en qualsevol moment pot caure i fer malbé la casa, a emergències li van dir que truqués a els bombers.

Es recull la seva intervenció a l'acta.

El senyor Antonio Galindo, explica que a la corba d'on està la marquesina de la rotonda de les cotxeres, els autobusos no frenen i pot haver-hi un perill, ja que la vegetació no està neta.

Es recull la seva intervenció a l'acta.

La senyora Clàudia Calderón, demana que arribi l'autobús al barri per tota la gent gran.

El regidor comenta que és una demanda reiterada i que no creuen que puguin resoldre en aquest mandat.

El desenvolupament íntegre d'aquest punt es pot consultar en el vídeo de la sessió, del minut 15:44 al minut 1:08:00.

La consellera del barri aixeca la sessió.

Annexos

1. Presentació de les obres i projectes del barri